

**KING'S COLLEGE 95th ANNIVERSARY CUM
KING'S COLLEGE HARMONICA BAND 70th ANNIVERSARY CONCERT
Ticket Order Form**

英皇書院九十五周年校慶暨英皇書院口琴隊七十周年音樂會

門票訂購表格

Ticket Prices 票價	No. of ticket 數量	Total Amount 金額
\$150 (Ordinary Ticket 普通票)		\$
\$75 (Full-time student 全日制學生)		\$
\$75 (Persons with disabilities and the minder and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients 傷殘人士及陪同人，以及綜合社會保障援助受惠人士)		\$
	Grand Total 票價合共 (HK\$)	\$

Name 姓名/ Organization 團體: _____

Contact person 聯絡人: _____

Tel. No. 聯絡電話: _____

E-mail address 電郵: _____

Please return the completed form with cheque to Ms. Doris Ma of the General Office before 9th April, 2021.

請把填妥的訂購表格及支票於二零二一年四月九日或之前，交回校務處馬小姐。

The cheque should be made payable to “英皇書院” or “King’s College Extra-curricular Activity Funds Account”.

支票抬頭為「英皇書院」或「King’s College Extra-curricular Activity Funds Account」。

For further enquiries, please contact Ms. Doris Ma at 25470310.

如有任何查詢，請與馬小姐聯絡，電話 25470310。

*As the number of audience members is limited to half of the original capacity, tickets will be allocated on a first-come, first-served basis. Thank you for your understanding.

由於觀眾入座人數不能超過原定可容納人數的一半，因此音樂會門票將以先到先得原則分配。感謝你的體諒！